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 СКУПШТИНА  ОПШТИНЕ  ФОЧА  

Предмет: Одговори на  одборничка питања.    
 

Достављамо одговоре на одборничка питања постављена на Двадесетпрвој  
редовној сједници Скупштине Општине Фоча, која је одржана 06.  Априла  2023. 

Године. 
 

Татјана  Шифорија је, на основу састанка са таксистима Фоче, иницираног 
од Одјељења за привреду и друштвене дјелатности, а поводом њене иницијативе за 
увођење јединственог такси броја, поставила овом одјељењу одборничко питање са 
пет потпитања. 

 

1.  Колико је дневних линија и у којим правцима Општина, путем тендера, 
додијелила другим лицима који врше градски превоз? 

Таксисти Фоче су у врло незавидном положају по питању броја вожњи, па су 
овим ослабљени и сматрају да аутобус саобраћа сваки сат и купи путнике, тако да 
они немају посла. 

2.  Треба ограничити број таксиста на територији општине Фоча. 
Тренутно има велики број таксиста којима су дата одобрења на постојећи број  

становника. 
3.  Треба испитати могућност скидања ТА таблица и покренути процедуру, 

јер из тог разлога нису у могућности возити у друге градове. 
4.  Треба покренути иницијативу или преко  народних посланика иницирати 

измјену закона у смислу плаћања доприноса, које таксисти Фоче нису у могућности 
плаћати због малог броја ввожњи, па наћи начин да им се помогне, смањењем 
доприноса или субвенцијама на нивоу Општине. 

5.  Таксистима је узет посао превоза туриста на рафтинг кампове, јер је 
ангажован велики број приватних лица који врше тај превоз, без лиценце и 
регистрације за ту дјелатност. 

 

Одговор : Одјељење за привреду и друштвене дјелатности 

 

             1. У складу са чл. 27. Закона о превозу у друмском саобраћају („Службени 
гласник Републике Српске“, број 47/17) регистрован је ред вожње у линијском 
превозу лица на период од пет година (од 2021.  до 2026. године),  за територију 
општине Фоча.Сва заинтересована лица могу извршити увид у ред вожње за 
општинске аутобуске линије у одјељењу. 



2. У складу са чл. 5. став 2. Одлуке о такси превозу („Службени гласник 
Општине Фоча“, број 4/18), максималан број такси возила утврђује 
Начелник Општине Фоча, у правилу почетком сваке године. У овој години 
максималан број такси возила је 30 (тридесет), што је устаљено већ дужи 
низ година. До сада је највећи број такси возила био 36 (тридесет шест).  

3. Ваше иницијативе под тачкама 3. и 4. упутћемо на одговарајуће адресе. 
4. Што се тиче превоза туриста на рафтинг кампове, власници кампова могу 

да региструју превоз лица за властите потребе својим властитим возилима 
(превоз ткз. комби возилима: 8+1 сједишта). 

 

 

Милорад  Костић је поновио два одборничка питања. 
 

1.  Он је истакао да од „Нестро“ пумпе на Горњем Пољу, па према насељу 
Брод, више од 40 кућа нема канализацију, а то је Друга грађевинска зона. 

Он је образложио да грађани имају велики проблем са септичким јамама и  
смрадом који се шири овим насељем. Септичке јаме се исцрпавају најмање два пута 
у току године, што грађани морају да плаћају и то им нико не признаје. 

Он је сугерисао да ПВиК „Извор“ овим грађанима не наплаћује исцрпавање 
септичких јама док се не ријеши питање комуналне мреже у овом насељу. 

 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове  
 

1.Као што је одговорено на претходној сједници, на исто питање, а на основу 
одговора надлежног предузеће ПВиК „Извор“, грађанима поменутог насеља се не 
наплаћују услуге исцрпавања септичких јама. 

 

2.  У насељу Ћерезлук, у доњем дијелу, изнад Градског стадиона, тачније 
испод кућа Ковача, гдје пролази пут паралелно са цестом и гдје је ограда од Градског 
стадиона, постоји одрон гдје стоји велика бетонска бандера која је у фази отискања и 
која ће пасти, а око бандере је пут око два метра и све се одронило и стало се са 
завршетком изградње потпорног зида.  

У овом дијелу живи доста породица и користе овај пут, као што су породице: 
Достић, Остојић, Павловић, Јефтовић, Продановић, Лаловац и др. 

Он је апеловао да се уради потпорни зид да би се спријечило отискање  
наведеног пута. 

 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове  
 

2.Представници Одјељења за просторно уређење, стамбено-комуналне 
послове Општине Фоча су изашли на лице мјеста, снимили стање на терену и 
сачинили предмјер и предрачун радова неопходних за санацију клизишта. 
Размотриће се могућност извођења најнужнијих радова на санацији овог клизишта. 

 

Милош  Милић је поставио једно одборничко питање . 

 

Када ће се поправити чесма Алборија у МЗ Брод ?  

 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове 

  

Представници Одјељења за просторно уређење,стамбено комуналне послове заједно 
са представницима ПВиК „Извор“а.д. Фоча ће изаћи на терен како би сагледали 
могућност новог прикључка воде на постојећу чесму Алборије. 



 

Душан  Бодирога је у писаној форми поставио пет одборничких питања. 
 

1.  Колико је послова као извођењу радова Општина Фоча дала ЗП 
„Перишић“ с.п. Фоча у временском периоду од 01. 01. 2022. до 01. 04.2023. године? 

 

1. У 2022 години у поступцима јавних набавки путем Портала јавних набавки 
понуђачу ЗП "Перишић" с.п. Фоча, додијељени су следећи уговори: 

              - Извођење радова на уређењу паркинга између зграде Суда и објекта 
"Адрија" у Фочи, као једином понуђачу, 

              - Извођење радова на уређењу Дјечијег вртића 15 x 15 м у насељу 
"Бараковац" у општини Фоча, као једином понуђачу 

             - Извођење радова везаних за вањско уређење (II фаза поплочање) Трга 
Краља  Петра Првог са фонтаном у Фочи, као једином понуђачу 

 - Извођење радова на постављању "лежећих полицајаца" на градским 
саобраћајницама у општини Фоча. У поступку понуде доставила четири понуђача 
("Илиџапутеви" д.о.о. из Источне Илиџе, "Буљан цесте" д.о.о. Крешево,"Про - виа" 
д.о.о. Бијељина и ЗР "Перишић" с.п. Фоча). Изабран је понуђач ЗР "Перишић" с.п. 
Фоча, као најповољнији  са најнижом цијеном,   

 - Извођење радова на реконструкцији крова зграде Брод на Дрини у насељу 
"Формоза", као једином понуђачу, 

 - Извођење радова на изградњи оставе за дрва за потребе станара стамбених 
зграда у насељу "Ливаде" у општини Фоча, У поступку понуде доставила два 
понуђача ("Кула - монт" д.о.о. Зеница и ЗР "Перишић" с.п. Фоча). Изабран је 
понуђач ЗР "Перишић" с.п. Фоча, као најповољнији  са најнижом цијеном,   

 - Извођење радова на реконструкцији споменика палим борцима у Фочи, као 
једином понуђачу 

  2023 години у поступцима јавних набавки путем Портала јавних набавки 
понуђачу ЗП "Перишић" додијељен је следећи уговор: 

 - Извођење радова на изградњи потпорног зида испод објекта "Линеа" (МЗ 
Обилићево) у Фочи, као једином понуђачу. 

  2. У 2022 години у поступцима јавних набавки путем директног споразума, 
понуђачу ЗП "Перишић" додијељени су следећи уговори: 

 - Извођење радова на изради бетонских трака на путу према Томићима у селу 
Ђеђево (МЗ Брод н/Д) у Општини Фоча, 

 - Израда бетонских трака на дијелу према Шуковцу, изнад трафо станице (МЗ 
Рјечица) у Фочи, 

 - Извођење радова на адаптацији стана у објекту – барака у Ул. Карађорђевој 
у Фочи, 



 - Извођење радова у просторијама СРЦ „Партизан“ у Фочи, 

 -Уређење плаже Мачковац 

 - Извођење радова на санацији тротоара у Јеврејској и Ул. Светог Николе у 
Фочи. 

 У 2023 години у поступцима јавних набавки путем директног споразума 
понуђачу ЗП "Перишић" додијељен је до 01.04.2023. године уговор: 

 - Извођење радова на изради АБ тротоара око зграде за породице погинулих 
бораца у Ул. Карађорђевој у Фочи. 

 

2. Колико је коштала набавка канцеларијског материјала?  
 

Истакнут је захтјев да се таксативно наброји који је то канцеларијски  
материјал за потребе Општинске управе за 2022. годину и до сада за 2023. годину и 
која фирма је добила ове послове? 

 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове 

 

Набавка канцеларијског материјала се објављује путем Портала јавних набавки и 
избор добављача се врши по достављеним понудама на адресу уговорног органа. 
 За 2022 годину изабран је добављач СЗТР "Сигма електроник", Ул. Цара Душана бр. 
10 у Фочи по најнижој цијени од 9.922,35 КМ без ПДВ-а. Другорангирани добављач 
је био "Дефтер" д.о.о.  ул. Гатачка 20 из Сарајева, по цијени од 11.692,61 КМ без 
ПДВ-а. 
За 2023 годину изабран је добављач СЗТР "Сигма електроник", Ул. Цара Душана бр. 
10 у Фочи, као једини пријављени,  по цијени од 18.429,85 КМ без ПДВ-а. 

 

3.  Када се планира урадити плочник у Крајишкој улици, на дијелу испред 
продавнице „Орфеј“, испод зграде Општинске управе? 

 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове 

 

    У усвојеном Програму уређења грађевинског земљишта за 2023. годину 
средства за ове радове нису планирана, а уколико се изнађу потребна финансијска 
средства извршиће се уређење поменутог простора. 

 

4.  Када се планира замијенити ограда према ријеци Дрини на потезу од 
Оптике „Мила“ према Рибарском ресторану, која је сва уништена од гелера још од 
НАТО бомбардовања? 

 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове 

 

              Приликом санације ограде Јужног моста слободе (за чије Идејно рјешење је 
расписан јавни позив) извршиће се и санација ове ограде. 

 

 

 



5.  Да ли је тачно да Општина Фоча намјерава да прода зграду основне школе 
на Поповом Мосту, коме и у које сврхе? 

 

   Одговор: Начелник Општине  
 

               Oпштинa Фоча не води било какве активности које се односе на продају 
објекта Основне школе на Поповом Мосту код Фоче. Воде се активности на 
обезбјеђењу локације за изградњу привредног комплекса у чијем саставу би била и 
фабрика воде, за који је изразио интерес потенцијални инвеститор и у коме би се 
запослио одређени број радника.Ова локација би се налазила у близини објекта 
школе из којих разлога је урађено Стручно мишљење и урбанистичко- технички 
услови за формирање грађевинских парцела за Основну школу и фабрику воде. 
Овим документом, за објекат школе је одређена припадајућа парцела, која је 
одвојена од планираног привредног комплекса. Скупштина општине Фоча доноси 
одлуку о продаји парцела предвиђених за привредни комплекс путем лицитације. 
Објекат школе са новоформираном парцелом неће бити предмет продаје. 

 

Никола  Вуковић је поставио једно одборничко питање : 
 

Локални пут: Врантегови - Биокови није био проходан два мјесеца, па је 
сугерисао да се овај пут санира и врати у првобитно стање. 
 

Одговор : Одјељење за просторно уређење и стамбено-комуналне послове  
 

            Предтавници Одјељења за просторно уређење,стамбено комуналне послове 
су излазили на наведену дионицу и снимили тренутно стање пута. Због 
конфигурације терена и временских услова (снијега и кише) који не дозвољавају 
извођење ових радова (замјена оштећених пропуста,проширење пута, насипање 
крупног камена) санацији пута ће се приступити када временски услови то дозволе. 
Према селу Биокови постоји алтернативни пут из правца Драгочаве. 

 

 

Достављено:                                                                                       

1. Скупштина Општине Фоча,  
2. Копија а/а                                                

 

 


